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Abstract (en)
A multi-compartment cartridge, produced by plastic injection moulding, for plastic masses having two or more components consists of at least two
pipe wall parts (10, 20), arranged one inside the other, and an end wall part (30) having a mouthpiece, which wall parts are produced as separate
parts and are plugged together with engagement. A shutoff device assigned to the mouthpiece is preferably provided in the end wall part and has a
shutoff member (60) which is rotatable about an axis parallel to the longitudinal axis of the cartridge. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine aus Kunststoffspritzguß hergestellte Mehrkammerkartusche für zwei- oder mehrkomponentige plastische Massen, bestehend aus mindestens
zwei ineinander angeordneten Rohrwandteilen (10, 20) und einem ein Mundstück aufweisenden Stirnwandteil (30), die als separate Teile hergestellt
und rastbar zusammengesteckt werden. Im Stirnwandteil ist vorzugsweise eine dem Mundstück zugeordnete Absperrvorrichtung mit einem
Absperrorgan (60) vorgesehen, das um eine zur Kartuschenlängsachse parallele Achse drehbar ist. <IMAGE>
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